
ROK MOŽIČ – odbojkar, ki velja za enega najperspektivnejših pri nas 

V sredo, 23. septembra 2020, smo na Osnovni šoli Franca Rozmana - Staneta Maribor 

gostili enega najperspektivnejših odbojkarjev pri nas. 18- letni Rok nam je v telovadnici 

pokazal veliko športnih veščin, med intervjujem pa se je razgovoril o pomenu športa in 

svoji karieri. 

Minja: Kdo je Rok Možič? 

Rok Možič: Sem Rok Možič, star sem 18 let in odbojko igram že nekje 10 let oz. od 1. razreda osnovne 

šole. Trenutno igram pri Odbojkarskem klubu Maribor, sem tudi član mladinske in članske 

reprezentance, imam že kar nekaj uspehov. 

Ana Katarina: Kdaj se je v tebi prebudila želja po športu? 

Rok Možič: Šport me je začel zanimati že zelo zgodaj, takoj, ko sem začel hoditi. Preizkušal sem različne 

športe: nogomet, odbojko … Kot zanimivost naj povem, da sem se ukvarjal tudi s smučarskimi skoki. 

Žoga me je začela zanimati zelo zgodaj. 

Ana: Kako si usklajeval svoje šolske obveznosti in šport? 

Rok Možič: V osnovni šoli sem imel status športnika, a takrat še nisem tako resno treniral, sem še 

preizkušal različne športe. V srednjo šolo sem hodil na II. gimnazijo Maribor v športni oddelek, kjer se 

športnikom prilagajajo tako da snov, ki jo zamudiš, nadoknadiš za nazaj. 

Neža: Kdaj je bilo najbolj naporno? 

Rok Možič: Rekel bi, da na svetovnem prvenstvu na Tajskem, kjer sem igral ob 12. uri na vročini in v 

vlagi. Po tekmi sem bil resnično izčrpan. 

Minja: Kaj so tvoji najlepši šolski spomini? 

Rok Možič: Najraje sem imel športno vzgojo, zato se najraje spominjam ur športne vzgoje, kjer smo s 

sošolci skupaj igrali. Sicer pa se tudi rad spominjam druženj in situacij, ko smo s sošolci kakšno skupaj 

ušpičili in s tem povzročili jezo učiteljev in ravnatelja. 

Ana Katarina: Kdo te je v športnem smislu najbolj podpiral? 

Rok Možič: Zagotovo oče in mama, ki sta bila odbojkarja, oče je tudi moj trener. 

Ana: Katere svoje dosežke bi izpostavil kot najpomembnejše? 

Rok Možič: V letošnji sezoni sem zaigral na kvalifikacijah za olimpijske igre za člansko reprezentanco, 

kar pomeni, da sem 1. tak nastop opravil star 17 let. Pri odbojki na mivki je to 5. mesto na svetovnem 

prvenstvu do 21 let in 2. mesto na evropskem prvenstvu do 18 let. 

Neža: Kam si se usmeril po srednji šoli? 

Rok Možič: Vpisal sem se na Fakulteto za šport, smer športno treniranje. Izobraževanje bom prilagajal 

treningom, zato se bom izobraževal tudi na daljavo. 

Minja: Kakšni so tvoji cilji za prihodnost? 

Rok Možič: Letos sem ponovno podpisal pogodbo za Odbojkarski klub Maribor, nato pa upam na 

kakšno dobro ponudbo v Italiji, da tam nadaljujem športno pot s čim boljšimi rezultati. 



Ana Katarina: Zakaj je šport pomemben? 

Rok Možič: Šport je zelo pomemben, ker ti da disciplino (vsak dan trening), pa tudi zaradi gibanja, saj 

ga vsi potrebujemo: športniki za vzdrževanje kondicije, ostali, da ostanejo zdravi in svoj čas namesto 

za računalnike in za sedenje porabijo za kakšen sprehod ali vožnjo s kolesom. 

Neža: Kdo je tvoj najljubši športnik? 

Rok Možič: Moj najljubši športniki oz. vzorniki so Luka Dončič, kolesarja Tadej Pogačar in Primož Roglič, 

lahko rečem, da vsi, ki dosegajo odlične rezultate, so na nek način moji vzorniki. Če pa moram izbrati 

najljubšega, je to Tine Urnaut, kapetan slovenske reprezentance. 

Minja: Športna misel za na konec? 

Rok Možič: Vsem priporočam gibanje, čim več ukvarjanja s športom. Poskušajte zmagovati, saj nas to 

žene naprej, da postajamo boljši in boljši. 

 

Z Rokom so se pogovarjale devetošolke Minja Bigec, Neža Bravar, Ana Kulaš in Ana Katarina Pal. 

 

 


